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Protokół Nr 24/2012 

z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie,  

które odbyło się w dniu 11 lipca 2012 r. 

 

Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Włodzimierz Grochocki.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji wg załączonej listy obecności oraz osoby 

zaproszone zgodnie z listą obecności. 

Porządek posiedzenia : 
 

1. Stan  zaawansowania prac na obwodnicy m. Strykowa ( droga nr 708). 

2. Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał. 

 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków Komisji. 

 

Ad. 1 Stan  zaawansowania prac na obwodnicy m. Strykowa ( droga nr 708). 

 

W  celu realizacji w/w punktu porządku posiedzenia Komisja udała się na teren 

budowy ronda przy ul. Kolejowa – Ozorkowska w Strykowie, które jest   realizowane w 

ramach zadania pn.,, Rozbudowa drogi wojewódzkiej  nr 708 na odcinku Ozorków – 

Warszyce- Stryków- Niesułków wraz z realizacją obwodnicy m. Stryków ˮ. 

Po wizji w terenie Komisja przyjęła następujące wnioski: 

1. Po dokonaniu wizji w terenie Komisja prosi o udzielenie odpowiedzi na 

następujące pytania : 

a) dlaczego budowane rondo przy zbiegu ul. Kolejowa – Ozorkowska w 

Strykowie  ma mniejszą średnicę o 10 m.b. od ronda na obwodnicy z ul. 

Brzezińską ? 

b) jakie na dzień dzisiejszy przewidywane są do wykonania prace na całej 

obwodnicy drogi nr 708 ? 

c) czy przewidziane jest umocnienie skarp w tej chwili rozmywanych przez 

wody opadowe ? 

d) w jaki sposób będzie wykończony zbiornik na wody opadowe skoro 

aktualne zaawansowanie prac przy nim stanowi już 95 % ? 

 

2. Komisja wnioskuje o poinformowanie o dokładnym terminie odbioru inwestycji 

pn. Rozbudowa drogi wojewódzkiej  nr 708 na odcinku Ozorków – Warszyce- 

Stryków- Niesułków wraz z realizacją obwodnicy m. Stryków. 

3.  Komisja wnioskuje o wykonanie na obwodnicy po jednej zatoce postojowej dla 

samochodów po obu stronach drogi lub wytyczenie parkingu. 

 

Ad. 2 Sprawy różne w tym opiniowanie projektów uchwał. 

 

 W sprawach różnych radni mówili o następujących problemach: 

Radny Łukasz Orłowski: 

 mówił o budowie ul. Browarnej w Strykowie i sprawach zgłaszanych w związku z 

tym przez mieszkańców tej ulicy tj. poszerzeniu wjazdów do posesji , likwidacji pasa 

zieleni a w zamian utwardzenie tego terenu kostką, uzasadniając , że  budowana ulica 

jest wąska ; 

Radny Włodzimierz Grochocki: 
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 mówił o potrzebie wycięcia dwóch drzew akacji rosnących przy ul. Browarnej przy 

włączeniu w ul. Kościuszki w Strykowie – drzewa zasłaniają widoczność i ograniczają 

możliwości wjazdu w ul. Browarną ; 

Radny Bogdan Walczak : 

 mówił o sposobie oznakowania ulic w Strykowie , zdaniem radnego tablice z nazwami 

ulic w Strykowie powinny zawierać nazwę osiedla, w którym położona jest ulica, 

 radny pytał czy na placu położonym w rejonie ul. Cmentarna –Wschodnia są 

planowane jakieś inwestycje gminne? 

Jeżeli nie to radny będzie proponował zabezpieczenie w budżecie osiedlowym na rok 

przyszły środków finansowych na urządzenie placu w postaci miasteczka ruchu dla 

rowerzystów, 

 radny pytał jak została rozwiązana sprawa ronda przy ul. Ozorkowska – Kolejowa w 

Strykowie oraz sprawa Pani Stawianej zamieszkującej w dalszym ciągu przy 

budowanym rondzie? 

Radny Marek Gierat: 

 mówił o problemie  wyrzucania śmieci przy pojemnikach do segregacji odpadów we 

wsi Wrzask oraz o dziurach w drodze  Anielin – Swędów. 

 Na problemy zgłoszone w związku z budową  ul. Browarnej odpowiedzi udzielił Pan 

Wiesław Tomczyk insp. ds. drogownictwa w U M-G Stryków i poinformował , że nie 

można robić odstępstw od  zatwierdzonego projektu  tego zadania , drobne korekty będą 

zrobione w miarę możliwości tak aby nie zmieniać projektu tego zadania. 

Komisja na posiedzeniu wypracowała następujące wnioski: 

 

1. Komisja wnioskuje o usunięcie  2 drzew przy ul. Browarnej w Strykowie na 

włączeniu w ul. Kościuszki .  

2. Komisja wnioskuje o wymianę w roku 2013  tablic z nazwami ulic w Strykowie z 

jednoczesnym określeniem osiedla, w którym ulice znajdują się  oraz w 

pozostałych miejscowościach gminy. 

3. Komisja wnioskuje o wprowadzenie linii przerywanej na jezdni ulicy 

Brzezińskiej w Strykowie na wysokości wjazdu do stacji paliw od strony ul. 

Warszawskiej. 

Komisja nie opiniowała projektów uchwał . 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak 

 

Przewodniczący  

      Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego 

           i Dróg Publicznych Rady Miejskiej Strykowie  

 

 

              Włodzimierz Grochocki 

 

 


